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Hei Øyvind, 

 

Jeg vedlegger 2 lister med underskrift med personer som vil ha fiber på Ådland. Behovet for 

fiber er nå enda større da vi har flere bedrifter (både enkemanns og AS) som driv på Ådland. 

Og jeg selv har store behov for nett som er grunder og utvikler i et "nonprofit fundation" i 

tyskland, dette selskapet utvikler et nytt åpen og fritt mobil operativ system (https://ubuntu-

touch.io/) og dette krev stabilt og raskt nett. Jeg har nå store utfordringer med nett. Det er 

også en god del husstander uten stabilt nett her, og så som nett er absolutt nødvendig i 2018 

både for skole, jobb og hverdags bruk så trengs ett stabilt og bærekraftig nettverk. Men også 

noe som ikke blir tatt opp er fast telefon, Telenor har fjernet fastelefon nettverket på Ådlands, 

noe som gjør det umulig å få fasttelefon, fiber kan være med på å fikse dette problemet.  

Har dere en plan for utbygging av fiber? 

Jeg ser fram til å kunne bygge et bærekraftig nettverks infrastruktur her på Adland! 

Mvh, 

Marius Gripsgård 
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